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Abstract (en)
In a spacing screw (1) for mounting structural elements (2) such as battens, window frames or the like at a distance on a structure (3), which
spacing screw (1) has a short head thread (7), which can be screwed into the structural element (2), and a thinner anchoring thread (4), which can
be anchored in the structure (3), a cylindrical transition thread (6) is provided between the two said threads, whose external diameter is selected
between that of the head thread (7) and that of the anchoring thread (4), and which eases the screwing-in of the thicker head thread (7) by non-
cutting material shaping in the structural element (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Distanzschraube (1) zum Befestigen von Bauelementen (2) wie Latten, Fensterrahmen oder dgl. im Abstand an einem Bauwerk (3), die ein
im Bauelement (2) einschraubbares kurzes Kopfgewinde (7) und ein im Bauwerk (3) verankerbares dünneres Verankerungsgewinde (4) aufweist, ist
dazwischen ein zylindrisches Übergangsgewinde (6) vorgesehen, dessen Außendurchmesser zwischen dem des Kopfgewindes (7) und dem des
Verankerungsgewindes (4) gewählt ist und das die Einschraub-Erleichterung für das dickere Kopfgewinde (7) durch spanlose Materialverformung im
Bauelement (2) bewirkt.
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